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Z Á P I S 

o průběhu 9/19. mim. schůze Rady MČ Brno-Bystrc 

konané dne 08.04.2024  

 

 

 

V 09:02 přítomno členů: 9 

Jiří Bertschinger - distančně 

Ing. Eva Harangiová - distančně 

Tomáš Hejl - distančně 

Ing. Tomáš Jára - distančně 

Michal Kaláb - distančně 

Ing. Denisa Kocmánková - distančně 

JUDr. Tomáš Kratochvíl - distančně 

RNDr. Vladimír Vetchý, CSc. - distančně 

 

Z části jednání omluveni: 

Ing. Tomáš Jára – distančně (09:33– 09:39, z technických důvodů) 

RNDr. Vladimír Vetchý, CSc. – distančně (09:35– 09:38, z technických důvodů) 

 

 

Zahájení zasedání v 09:02, ukončení v 09:39. 

 

 

Program zasedání: 

0.1 Ověřovatel zápisu – schválení 

0.2 Program jednání – schválení 

3.1.01 Připomínky MČ Brno-Bystrc k návrhu nového Územního plánu města Brna 

5.1.01 Návrh obecně závazné vyhlášky č. ../2024, kterou se stanovují podmínky pro spalování 

suchých rostlinných materiálů ve statutárním městě Brně 

 

 

Zápis z minulé 9/18. mim. Rady MČ Brno-Bystrc byl ověřen Michalem Kalábem                              

bez připomínek. 

 

 

 

0.1 Ověřovatel zápisu – schválení 

 

Schváleno usnesení (Návrh 1): 

Rada MČ Brno-Bystrc schvaluje ověřovatelkou zápisu Ing. Evu Harangiovou. 

 

Pro: 9  Proti: 0  Zdržel se: 0  Nehlasoval: 0   

Celkem při hlasování přítomno: 9 

 

 

0.2 Program jednání – schválení 

 

Schváleno usnesení (Návrh 1): 

Rada MČ Brno-Bystrc schvaluje navržený program jednání včetně změn a dodatků. 
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Pro: 9  Proti: 0  Zdržel se: 0  Nehlasoval: 0   

Celkem při hlasování přítomno: 9 

 

 

3.1.01 Připomínky MČ Brno-Bystrc k návrhu nového Územního plánu města Brna 

 

Schváleno usnesení (Návrh 1): 

Rada MČ Brno-Bystrc v rámci projednávání návrhu nového Územního plánu města Brna vznáší 

připomínku a má tyto požadavky: 

 

1)  požaduje, aby stabilizovaná plocha, ve vlastnictví města Brna, pod dočasnou stavbou č. p. 

1223 na pozemku p. č. 1938/714 k. ú. Bystrc  („oplatkárny“) byla ponechána ve funkční ploše 

městské zeleně. Tedy aby v návrhu nového Územního plánu byla vyňata z plochy OK.V3                    

a zařazena do plochy ZU.  

 

2)  - Bc-2, rozvojová plocha „Vejrostova u školy“. Z důvodu velkého množství soukromých 

vlastníků pozemků v této lokalitě požaduje vypracování ůzemní studie a zařazení lokality 

BC-2 Vejrostova u školy do tabulky „Tab. 18 Plochy a koridory k prověření územní studií“.  

 

3)  - Bc-6 – rozvojová plocha „Nad Dědinou“: plocha je již k dnešnímu dni částečně zastavěna 

mateřskou školou. Je proto nutno zmenšit rozvojovou plochu, upravit hranice a další detaily 

podle skutečnosti. Dále požadujeme vzhledem k charakteru území snížení výšky zástavby 

z hodnoty V4 na hodnotu V3. 

 

4)  - Bc-7 - rozvojová plocha „Obora“: do podmínek nutno výslovně zdůraznit, že vybudování 

vodovodního a kanalizačního řadu splaškové kanalizace je závaznou podmínkou                                

pro možnost dalšího stavebního rozvoje této lokality.  

 

5)  - Bc-9 – rozvojová plocha „Javůrecká“: jedná se o plochu severovýchodně od ulice Říčanské. 

Plocha je již k dnešnímu dni zastavěna multifunkčním hřištěm. Je proto nutno zmenšit 

rozvojovou plochu, upravit hranice a další detaily podle skutečnosti. 

 

6)  - Bc-10 – rozvojová plocha „U hřiště“: plocha vedle areálu FC DOSTA Brno-Kníničky                      

je  sice určena pro rozvoj sportu už ve stávajícím ÚPmB, ale jakákoliv výstavba nových 

sportovních staveb a zařízení je zásadně omezená neexistencí kapacitního dopravního 

napojení. Současný fotbalový areál je přístupný pouze z ulice Heyrovského úzkým tunýlkem, 

který vede pod komunikací Obvodová a pod tramvajovým tělesem. Bez vyřešení nového 

dopravního napojení nelze tuto plochu využívat k výstavbě nových sportovních zařízení. 

V textové části návrhu, v tzv. Kartách lokalit, je nutno proto doplnit požadavek                                   

na vybudování dopravního napojení.  

 

7)  Opakovaně nesouhlasíme s vedením komunikace 1/73 (x43, D43, R/43) přes MČ                         

Brno-Bystrc. V případě vedení této komunikace přes MČ Brno-Bystrc, požadujeme aby byla 

komunikace zatrubněna v původní dohodnuté délce. 

 

Pro: 9  Proti: 0  Zdržel se: 0  Nehlasoval: 0   

Celkem při hlasování přítomno: 9 
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5.1.01 Návrh obecně závazné vyhlášky č. ../2024, kterou se stanovují podmínky                               

pro spalování suchých rostlinných materiálů ve statutárním městě Brně 

 

Neschváleno usnesení (Návrh 1): 

RMČ Brno-Bystrc doporučuje ZMČ Brno-Bystrc schválit usnesení v následujícím znění: 

„Zastupitelstvo městské části Brno-Bystrc souhlasí s návrhem obecně závazné vyhlášky                           

č. ../2024, kterou se stanovují podmínky pro spalování suchých rostlinných materiálů                              

ve statutárním městě Brně dle přílohy č. 2 tohoto bodu a požaduje, aby spalování na jejím území 

bylo povoleno celoročně v úterý, pátek a sobotu od 8.00 - 20.00 hodin.“ 

 

Pro: 3  Proti: 0  Zdržel se: 4  Nehlasoval: 1   

Celkem při hlasování přítomno: 8 

 

Schváleno usnesení (Návrh 2): 

RMČ Brno-Bystrc doporučuje ZMČ Brno-Bystrc schválit usnesení v následujícím znění: 

,,Zastupitelstvo městské části Brno-Bystrc souhlasí s návrhem obecně závazné vyhlášky                           

č. ../2024, kterou se stanovují podmínky pro spalování suchých rostlinných materiálů                              

ve statutárním městě Brně dle přílohy č. 2 tohoto bodu a nepožaduje žádné změny. 

 

Pro: 5  Proti: 0  Zdržel se: 2  Nehlasoval: 0   

Celkem při hlasování přítomno: 7 

 

Ověřená příloha č. 2 tohoto bodu je uložena na organizačním úseku OVV ÚMČ Brno-Bystrc. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ověřovatelka: Ing. Eva Harangiová v. r. 

 

 

 

 

 

 

      JUDr. Tomáš Kratochvíl v. r. 

                 starosta MČ Brno-Bystrc 

 

 

 

 

Zapsala: Modlitbová Dana 


